



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងកសិកម្ម រុក្ខាប្រមាញ់ និងនេសាទ

អគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ

លេខ : ៣១.៤៤.....សជស

សេចក្តីជូនដំណឹង
ស្តីពី
លទ្ធផលនៃកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាស្តីពីលក្ខខណ្ឌកម្រិត
នៃការនាំច្រកចូល និងនាំឆ្លងកាត់ពីប្រទេសថៃឡង់ដ៍ទៅប្រទេសវៀតណាម
ថ្ងៃទី២៥ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២០

កាលពីថ្ងៃទីម្ភៃប្រាំ ខែកញ្ញា ឆ្នាំពីរពាន់ម្ភៃ វេលាម៉ោងប្រាំបួនព្រឹក នៅអគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ មានកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាស្តីពីលក្ខខណ្ឌកម្រិតនៃការនាំច្រកចូល និងនាំឆ្លងកាត់ពីប្រទេសថៃឡង់ដ៍ទៅប្រទេសវៀតណាម ដឹកនាំដោយឯកឧត្តម តាន់ ធាន់ណារ៉ា ប្រតិភូរាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជាទទួលបន្ទុកជាអគ្គនាយកនៃអគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ និងមានការអញ្ជើញចូលរួមពីលោក លោកស្រីអគ្គនាយករងនៃអគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ លោកប្រធាននាយកដ្ឋានរដ្ឋបាល ផែនការ គណនេយ្យ និងសហប្រតិបត្តិការ លោកប្រធាននាយកដ្ឋានផលិតកម្មសត្វ លោកប្រធាននាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងសុខភាពសាធារណៈបសុព្យាបាល លោកនាយកវិទ្យាស្ថានជាតិស្រាវជ្រាវសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ លោកប្រធានការិយាល័យផលិតកម្ម និងបសុព្យាបាលរាជធានីភ្នំពេញ ខេត្តបាត់ដំបង បន្ទាយមានជ័យ ឧត្តរមានជ័យ កំពត កណ្តាល ព្រៃវែង ស្វាយរៀង និងខេត្តតាកែវ និងមន្ត្រីពាក់ព័ន្ធ លោកលោកស្រីប្រធានក្រុមហ៊ុន ចាន់ធ្ម មានជ័យ អ៊ីមផត អិចផត ក្រុមហ៊ុន អង្គរ សុខសែន ជ័យ ឯ.ក ក្រុមហ៊ុន ជីផ័រ-ហ្វានដេសិន (ខេមបូឌា) ឯ.ក ក្រុមហ៊ុន លីម ស៊ីមី ក្រុមហ៊ុន អិម អិម អេហ្វ្រិឌីលយ៉ា ក្រុមហ៊ុន ជានី ដេង អ៊ីមផត អិចផត ខុអិលធីឌី ក្រុមហ៊ុន ៣-ផ័រ អេច អេហ្វ្រិឌី ឌីវឡុបមិន ឯ.ក និងក្រុមហ៊ុនហ្វាញ (ខេមបូឌា) ឯ.ក។ កិច្ចប្រជុំនេះគឺណែនាំដល់លោក លោកស្រីប្រធានការិយាល័យផលិតកម្ម និងបសុព្យាបាលខេត្តជាប់ព្រំដែននៃប្រទេសថៃឡង់ដ៍ និងប្រទេសវៀតណាមពាក់ព័ន្ធ និងក្រុមហ៊ុនដែលនាំច្រកនាំចូលពីប្រទេសថៃមកកម្ពុជា និងឆ្លងកាត់ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជាទៅប្រទេសវៀតណាម ដើម្បីទប់ស្កាត់ជំងឺឆ្លងពីសត្វទៅសត្វ និងពីសត្វទៅមនុស្ស ពង្រឹងការគ្រប់គ្រងការអនុវត្តច្បាប់ និងលិខិតបទដ្ឋានពាក់ព័ន្ធសត្វ និងផលិតផលសត្វ និងអនុវត្តវិធានការអនាម័យ។

ក្រោយពីពិភាក្សាគ្នាយ៉ាងល្អិតល្អន់រួចមក អង្គប្រជុំសម្រេចបាននូវលទ្ធផលដូចខាងក្រោម៖

- ១. ក្រុមហ៊ុន ដែលទទួលបានគោលការណ៍នាំចូល និងនាំឆ្លងកាត់ចាំបាច់ត្រូវតែមានទីតាំងប្រមូលផ្តុំសត្វនៅចំណុចដើមទី និងចំណុចចុងទី។ ចំពោះក្រុមហ៊ុននាំចូលបើមិនមានកន្លែងប្រមូលផ្តុំដើមទី និងចុងទីទេ នោះអគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ មិនផ្តល់គោលការណ៍បន្តទៀតទេ។ ចំណែកឱក្រុមហ៊ុនមានសិទ្ធិនាំឆ្លងកាត់ បើមិនមានកន្លែងប្រមូលផ្តុំដើមទី និងចុងទីត្រូវផ្អាកការចេញលិខិតដឹកជញ្ជូនចាប់ពីថ្ងៃទី ០១ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២០ តទៅ។ ក្នុងករណីស្នើសុំបង្កើតទីតាំងប្រមូលផ្តុំតែមិនបំពេញបានគ្រប់លក្ខខណ្ឌតម្រូវ ក្រុមហ៊ុននោះនឹងអាចបិទគោលការណ៍ទាំងស្រុង។

- ២. អគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ នឹងពិនិត្យវាយតម្លៃជ្រើសរើសយកឈ្មោះក្រុមហ៊ុននាំចេញ ជ្រូកដែលនាយកដ្ឋានអភិវឌ្ឍន៍ការចិញ្ចឹមសត្វនៃប្រទេសថៃឡងដ៏បានទទួលស្គាល់ និងបញ្ជូនមកឱ្យអគ្គ- នាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ ហើយអគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ នឹងចុះ ពិនិត្យមើលដល់ទីតាំងចិញ្ចឹមសត្វ ដើម្បីពិនិត្យវាយតម្លៃលើលក្ខខណ្ឌតម្រូវផ្សេងៗ បើសមស្របនោះអគ្គ- នាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វនឹងចេញលិខិតទទួលស្គាល់ក្រុមហ៊ុនទាំងនោះជាផ្លូវការក្រៅពី ក្រុមហ៊ុន ដែលបានជ្រើសរើសនោះដោយអគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វមិនអនុញ្ញាតឱ្យនាំ ចូល និងនាំឆ្លងកាត់ឡើយ។
- ៣. ក្រុមហ៊ុនដែលដឹកជញ្ជូនខុសទិសដៅ ឬលើសចំនួន នឹងប្រឈមនឹងការផ្អាកគោលការណ៍ ឬបិទទៅតាម ស្ថានភាពកំហុសឆ្គងជាក់ស្តែង។
- ៤. ក្រុមហ៊ុននាំជ្រូកចូល និងនាំឆ្លងកាត់ទាំងអស់ត្រូវគោរពឱ្យបានខ្ជាប់ខ្ជួននូវលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្តដែលមាន ជាធរមាន ពិសេសនូវរាល់ពេលនាំចូល និងនាំឆ្លងកាត់ម្តងៗត្រូវមានការកាត់ស្តុកនៅដើមទី និងចុងទី។ បើ មិនមានការកាត់ស្តុកនោះ អគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ នឹងមិនចេញលិខិតអនុញ្ញាតដឹក ជញ្ជូនបន្តទៀតនោះទេ។

ទទួលបានសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ អគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ សង្ឃឹមថា ការិយាល័យ ផលិតកម្ម និងបសុព្យាបាលរាជធានី ខេត្ត និងក្រុមហ៊ុននាំចូលជ្រូកពីប្រទេសថៃឡងដ៏មកកម្ពុជា និងនាំជ្រូកពីប្រទេសថៃ ឡងដ៏ឆ្លងកាត់ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជាឆ្ពោះទៅកាន់ប្រទេសវៀតណាម តម្រូវឱ្យក្រុមហ៊ុន បំពេញលក្ខខណ្ឌនៃការនាំជ្រូក ចូល និងនាំជ្រូកឆ្លងកាត់ និងអនុវត្តតាមការណែនាំនេះឱ្យមានប្រសិទ្ធភាព និងទទួលបានជោគជ័យចាប់ពីថ្ងៃចុះហត្ថ លេខានេះតទៅ។

ថ្ងៃ ពុធ ១៧ ខែ វស្សា ឆ្នាំជូត ទោស័ក ព.ស២៥៦៤

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ១៥ ខែ កញ្ញា ឆ្នាំ ២០២០

ប្រតិបត្តិការដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ

អគ្គនាយកនៃអគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ



តាន់ ដាន់ណារី

កន្លែងទទួល:

- ទីស្តីការក្រសួងកសិកម្ម រុក្ខាប្រមាញ់ និងនេសាទ
- គ្រប់នាយកដ្ឋាន និងវិទ្យាស្ថាន នៃអគ្គនាយកដ្ឋានសុខភាពសត្វ និងផលិតកម្មសត្វ
- មន្ទីរកសិកម្ម រុក្ខាប្រមាញ់ និងនេសាទរាជធានី ខេត្ត
- ការិយាល័យផលិតកម្ម និងបសុព្យាបាលរាជធានី ខេត្ត
- ក្រុមហ៊ុន ចាន់ចូ មានជ័យ អង្គរ សុខសែនជ័យ ជីជី ហ្វានដេសិន លីម ស៊ីមី អិម អិម ដានី ជេង ៣-ជី អេច និងក្រុមហ៊ុន ហ្វាញ
- ឯកសារ កាលប្បវត្តិ